
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Prywatyzacja Enei i PGE jest niezagrożona

Jak poinformował „Puls Biznesu”, Krzysztof Żuk, wiceminister skarbu, zapewnił, że harmonogram prywatyzacji w
energetyce jest niezagrożony. Jego zdaniem wszystko wskazuje na to, że planowana na jesień oferta PGE będzie
sukcesem.

Harmonogram nie jest zagrożony. Zarówno w przypadku Enei, gdzie wyraziliśmy już wolę kontynuowania
prywatyzacji, jak i w przypadku PGE, gdzie planowane jest duże IPO na jesieni. Podczas rozmów z funduszami
inwestycyjnymi czy emerytalnymi "widać wyraźnie zainteresowanie energetyką" — powiedział wiceminister.
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